

Stäfa, 18. Januar 2015

Truuradrässe:  
Daisy Keller  
Rhynerstrasse 4  
8712 Stäfa

Mir dänked an

# Dennis Keller

23. November 1976 – 18. Januar 2015

Liebe Dennis, liebe Ciccio

Du bisch am 18. Januar 2015 zu Dim Papi gange. Obwohl mir vo Dinere Chranket gwüsst händ, isches unfassbar, dass Du nüme bi öis bisch. Mir händ Dich müese gaa laa, Du fehlsch und doch bisch Du bi allem, wo mir mached, bi öis und i öise Herze.

Mir händ vo Dir chönne lerne, ohni Chlage und mit enere Glasseheit de Chranket d'Stirn z'büüte und immer wieder Plän z'mache, zum s'Läbe doch no z'gnüüsse. Du häsch öis so vili bedüütendi Momänt gschänkt.

Vor e paar Täg no häsch Du öis gseit, dass Du öis immer in beschter Erinnerung werdichshalte. Die Wort, die gemeinsame Erläbnis und dass Du jetzt bim Papi bisch, isch öis en Trooscht.

Liebe Dennis, mir händ Dich au unbeschreiblich lieb. Danke für alles!

Dis Mami, Daisy Keller, und André Meyer  
Dini Schwöschtere, Bettina und Serena mit Familiene  
Nona und Nono, Natalia und Hans Wyssling  
Edeltraud Kunz  
Claudia, Mauro und Thomas  
Und all Dini Verwandte und Fründ

Mir erinnered öis a di gmeinsam Ziit mit Dir und nämed Abschiid am Friitig, 23. Januar 2015, am halbi zwei am Grab vo Dim Papi, Leo Keller, uf em Friedhof in Stäfa und aaschlüssend i de reformierte Chile am Namittag am zwei.

Anstatt Blueme mitzbringe, danked mir für Ihri Underschtützig vo:  
Kinderkrebshilfe Schweiz, Florastrasse 14, 4600 Olten, PK 50-1225-5,  
IBAN CH70 0900 0000 5000 1225 5.